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Tisztelt Elnök Asszony!

„A csapadékon kívül miért van árvízveszély a Szigetközben?" címmel a Házszabály 90. §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi
miniszterhez. Akérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavasszal, nyár elején - már csak ilyen az ország helyzete -jelentős árvízi fenyegetettséggel
kell szembe nézni . A reális helyzetértékelés mindig fontos, de ehhez az árvízveszély felhasználása
nem szerencsés .

Ilyen érzése is lehet az embernek, amikor a műszaki megoldást - újra és újra -erőltető
szlovákok az árvízveszéllyel érvelnek .

Amennyiben ez tényleges veszély, akkor tenni kell az ügyben, de a pánik keltése nem
megengedhető, hiszen az itt élők pontosan tudják hogy mit jelent az árvíz .

Írásomat és kérdéseimet a következő - újságban megjelent - kijelentések és feltételezések
alapozták meg. Ezeknek szeretnék utána járni, hogy mennyiben fedik a valóságot, és ha igen,
akkor mit kívánnak tenni?

- Az olvadás után árhullám várható .
- Az olvadó hó gondot okozhat, mert - benövések miatt - romlott a folyó vízlevezető

képessége.
Másodpercenként 2000 köbméterrel csökkent a vízlevezetés a folyó és az ártér benövése
miatt.

- A Duna és az ártér vízhozam-levezető képessége, az árvízvédelem kérdése Szigetköz
számára létfontosságú kérdés .

Írásbeli kérdés

A csapadék és hóolvadás mellett, milyen tényezők miatt nőtt meg a Szigetköz árvízi
veszélyeztetettsége?

Várom megtisztelő válaszát .

Dr. P ános
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